
REPUBLIKA IIRVATSKA
ZAGREBA.KA ZUPANIJA
OPCINA POKUPSKO

Op6insko vije6e

ZAPISNIK
sa 9. sjednice Optinskoga vijeia Opiinc Pokupsko odrZane dana 30. svibnja. 2018. godine u

prostorijama Opiine Pokupsko s poietkom u 10.00 sati

Prisutni vijednici: Sljepan Sudec. Miroslav Lukinia. \4irko Banid. Josip Marekovii- BoZidar

Scstak. h,an Skender. Zeijko Brajkovic. Martina Popo\'ai6 iMilan Antolovii.

Sjednici su takoder prisustvovali naaelnik Bo2idar Skrinjarii, Zelika Skrbin, Gordana Markuz
i Andrea Marlinovii-

Od.ulni: sli(pdn iand,,r. z.rmjenil naCelnik.r. lani:r Bclccic r lrrn t-unori.. riieenici

Stjepan Suiec, predsjednik. pozdravio.jc prisutne. ot\orio je sjcdnicu. utrrdio broj prisutnih
viieanika. utvrdio je da ie prisutno 9 \'iieanika. le predlozio sl.icdcai dnevni red:

dnevni rcd:

lJs,'ajanje Zapisnika sa 8. siednice Opainskog !ijcca Opiine Pokupsko;

Prijedlog Izvjeitaia o izvrieniu Prornauna za razdoblje od L1.2017. do

3l.I2.20I7. iZakliuaka o prihvaaaiju istoga:

Prijcdlog Iz\tjeSaa o iz\'rlenju komunalnog programa za razdoblie od 1.1.2017. do

' L l2 l0l -. Sudine. re /rl'lu.ka . prih\ a.d,riu i-r^ru:

Prijedlog Odlukc o m.ierama za spreaavanic nepropisnog odbaciranja otpada i

mjerama za uklanjarjc odbaaenog otpada;

5. Priiedlog odluke o raspodjeli rczultata i pokriiu nlanjka u Proraaunu Optinc
Pokupsko iz prethodnog razdoblja:

6. Prijedhg Odlukc o odabiru ponude za obavljanie komunalnc dielatnosti ja\nc
ras!ictc u diielu opsLrbe eleklrianom ener::ijon:

7. Prijcdlog Odluke o darovaniu pokretnina;

8. Aktualni sat.

Prcdsjedavajuti dajc dnevni red na glasanjc koiiie jednoglasno prihvaaen.

1.

2.

1.



Ad. 1. Usvajanje Zapisnika sa 8. sjcdnice Optinskog vijeda Optine Pokupsko

Predsjedava juti je otvorio raspravu.

Martina Popovaia. \'ijeinica: ..Vczano za zapisnik od proSIe sjednice. islaknula bih jedan sitni
komentar- Naime. u toaki broj tri je izostao jedan dio tijeka sjednice koji se odnosi na
podnoienje amandmana od strane nezavisnih vijeirika koje je predsjednik Opiinskog vijcia
dao na glasanjc bez obzira na obrazloTcnjc proiclrricc da sc amandmani nc mogu podnositi-
Molila bih da se 1o upolpuni. oslalo.ie sve u redu."

Predsjednik Opdinskog vijc6a jc zakljudio raspravu idao prcdloZcni Zapisnik sa 8. siednice
( 'f. r.k,,,, \ij<,:, ( h. lne Pol,uJr.ko ,J !la.^\dllte

ZAKLJUaAK: Sa 7 glasova ..2a" . I ..proti\r' i I ,.suzdr2an" usvojen.je Zapisnik sa 8. sjednice
Opiinskog,'ije6a Opiine Pokupsko.

Ad. 2. Prijedlog Izvjeitaja o izwsenju Proraiuna za razdoblje od 1.1.2017. do 31,12.2011. i
Zakljuika o prihvadanju istoga

Predsjedavaju6i j e otvorio raspm\.tr.

Zeljka Skbin, upoznala je pdsutne sa Pdjed,og Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika
Op6inskog vijeca Op6ine Pokupsko.

Josip Marekovi6 je u ime Odbora za financije Op6inskog vijeda Opiine Pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora.

Martina Popovdii, vijeinica: ,,Najprije jedan osvrt na miSljenje odbora. Naime, odbor se nije
sastao u navedenom sastaw, vijeinik Skender nije bio prisutan na sjednici odbora tako da
ovo mi5ljenje nije u skladu sa miSljenjem koje je odbor donio na svojoj sjednici. Zanima me
odakle mzlika u iaosu vezanom uz donacije s obzirom daje na stranici opiine jedan iznos, a

ovdje je naveden drugi iznos. Nadalje, nedostaje izvjes6e Udruge dragovoljaca i veterana
Domovinskog rata, da li su oni primili taj novac i ako jesu za3to u roku nisu dostavili izvjeSie
o utro5ku sredstava? Vidljivo je da je najve6i iznos donacije primila udruga Kupa rijeka
iivota. Kada smo donosili rebalarn promduna za 2017. godinu ta udruga je bila planirana u
programu poticanja razvoja turizma, a u ovom izvjestaju je ta udruga navedena u programu
poticanja poduzetniitva pa molim pojainjenje tih razlika. Vidljivo je da opdina iz yedstava te
udruge najveiim djelom financira toSkove p1a6a zaposlenih u toj udruzi, molim objaSnjenje
koja je potreba da opiina financira tim sredstvima iskljudivo pla6e zaposlenih te koje su to
beneficije koje opiina iz ovog ugovora vidi."

Nadalje, vije6nica Popovaii traZi pojaSnjenje iznosa zateznih kamata, visinu iznosa donacije
Crvenom kiiu te pojalnjenje iznosa koji je utro5en na mrtvadnice, na koje se mrtvadnice
odnose i koji su to poslovi. Istide nezadovoljstvo rashodima za poljoprivredu te navodi kako



nedostaju bitni ._dijelovi ovoga iz\jeitaja re precllaie neprihvacanje izviestaja zbog
nedostajanja bitnih dijelova

tso2idar Skrinjaria.naielnik: ..Na pitanja koja su postavliena" a tiiu sc opiinc. odgovorit aemo
u pisanom obliku. Pitada koja sr: odnosc na udruge biti ie proslijerlcna njima kako bi dobili
odgo\or."

Prcds.jedavajltije zakljuiio raspravu i dao pri.jedlog Izljeitaia o iz,rrScnju proraduna za razdoblje
od L L1017. do 31.12.2017. i Zakljuaka o priht,aiarrju istoga na glasarje.

ZAKL.IUaAK: 
_Sa_7 

glasola ..2a., i 2 glasa ..proti\/.. usvojen .ic pijedloS lz\ jestala o izvrsenju
Proraalrna za razdoblje od l. t.20 t T. do 3 t. t 2.20 l T. i Zakljuiak o prihracon;u isroe.'

1j:^3:-lljdLgg Izvjeie o izvr,letrju komunatnog programa za razdobtje od 1.1.2017. doJI.12,20I7. godine. re Zakljudka o prihvadanju istoga

Prcds jedavajLr6i.je otvorio raspravu.

BoZidar Scstat .jc u ime Odbora
r odoprivredu. komunalnc djelatnosti.
miilienje odbora.

BoZidar Sestak je u ime Odbora
vodop vredu, komunalne djelatnosti,
miSljenje odbora.

za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
prostomo uedenje i zaStitu okoliia iznio pozitir.no

za gospodarski mzvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
prostomo uedenje i zadtitu okoliSa iaio poziti\,no

Predsj5la.vajyil je zakliuiio raspravu i dao priicdtog Izvjelaa o irvrsenju komunatnog programa
za razdoblje od l.i.20tT.do3l.D.20lT.godiDe.tcZakljuakaoprihvaianjuistoganaglasanic.

ZIKLIIaAK Sn a glasora...za- jednoglasno .jc usvojcn ttijedtog Iz\jesaa o izvrieniu
[onunalnog pr('crarna za rardoblic.d I t.20]7. do it.12.20t7. godine. le Zaklir;aka o prihvaiarrju
istoga.

Ad.4 Prijedlog Odluke o mjerama za spretavanje nepropisnog odbacivatrja otpada i mjerama
za uklaDjanje odbaienog otpada

Predsj edavaj u6i je otvorio raspra\,,u.

Andrea Martilovid, lpoznala je pdsutne sa prijedlogom Odluke o mjerama za spreoavanje
neprcpisnog odbacivaqia otpada i mjerama za uklanjanje odbadenog otpada.

Martina 
-Popovdi6, 

vijeinica: ,,Kakav je tenutni status sustava evidentiranja lokacija odbadenog
otpada? Koliko 6e nas taj sustav kostati?..

Gordana.Markuz: ,, Sustav je uspostavljen odlukom nadelnik4 obrazac se objavljuje na web stranici
gdje gradani mogu prijaviti lolecije nepropisno odbaaenog otpada, komunalniiedir"zaprima prijave te
po njima postupa. Sama aplikacija ne predstavlja troSak za op6inu. Opdina jedino snosi trosak rada
komunalnog redara."



Pred., edar ai urci jc zrk r i'rciorJ:Tl :,], itil,:i"'::i.l;1"nui-:[; ;';i:Ii,"' 
*"*" "n

n.propr'n,': odbaeirarrjd olfcJr I mJcrarna

1ALr.,r ( Ar. :.a o sa:o\d ::^..^l"ll"jl:,::.',:X;;il:ll.'i$::T"::l;:e,o 
n'ie'rma ua

\preia\ xnlc nenropi\noq "dhx(i\ arUa dtpao

Ad. 5. Priiedlog Odluke o r:rspodjeli rezultata i pokridu manlka u Prora'unu Op6ine Pokupsko

iz prethodnog razdoblia

Predsjedavajudi je otvorio raspLavu'

Josip Mareko\ia jc u ime odbom za linancije opcinskog'ijcia op.ine pokupsko izniir

poriti\ no miilicnjc ndhura

Pr(dslrda\riu(i ju z'rklr'rir'r rapr''rr u i Jau Prijclll^g OJltrlc o rasp'djcli r</urraLa I p"lricrr

;;;ii;;;;".;'i, "o'ine 
Pokrrp'k' iz prrrhuurr"e razdohrla rra 1rr'ant<'

,/AKl Jl ( AK: S37gla''rrc zir" iI gh'a "'urzdrzrn u'\'orcn jc Prij(dlo! odlulc urr'podl(li

:.,lii:i. ;,'i;;: ' 'nnnira " 
I'r'ra"'"u u-pcirrc P"(up-ko i/ prctrrodn'c ra/d^bua

Ad. 6, Priiedlog Odtuke o odabirr ponude za oballlanic komunalnc djelatnosti iavne rasvlete u

diitlu onskrhe elcktri'nom cncrgllom

Predsjedavajuti ie otvorio nspraru'

g,,7i;ur rcsrat l< u imc oJbora z'r 5'o'p"dnr'ki ral\"i] .Tll:'l:]q\n 
:umarsl\o'

roJuprirreJu' k.'munrln' 01"r"'n..'li t""t'""'i "'"1""i" 
i/dsrilu "k"liia iznio puu'ttrno

miiljcnje odbora

Ciordana Markuz, r'tpoz-nala jc prisutne sa Prijedlogom Odluke o- odabiru ponude za obavljanje

i],*r^r,,. ai"r^"'"ui'iavnc rasriele u dijclu opskrbe elektri'nom e erguom'

PrcJsicdataiuii j< zolliu(ru ra:pra\ Lr I d<1o Prrjedl"g uJluk( o o hi* l^""Jt /d oba\llaniL

lomunarn(Jielarnonijd\ncra\\Jcrc''oltiuop't''O'crclrr''tr"mc'rcrpiiomtr:rgla'atrtc'

zAKLrLri'AK: s" r srli'l,ifliifli:Hi[,x'i,"J,T"':ili1l.;S"i':i:,:'ili:''u 
ponude za

obavljanjc komunalne djelalnosh lavrre

Ad,7' Priiedlog Odluke o 
'larovanju 

pokretnina

Predsjedavajuii je ot\ orio rasprarl'

.losio Marekorii je u ime Odbora za ltnancije Opdinskog v1eca

pozitivno miSljenje odbora'

Op6ine PokuPsko iznio

Andrea Martinovi' upoznalaje prisutic sa Prijedlogom Odluke o darolanju pokretnina'



\lanina I'opo\cia. \'i_jeanica: ..Kakav je financijski poloiai KoInunalnog gLrspodarstva pokupsko,l
Zaito Opdina Pokupsko ne korisri kosilicu kako se navodi u obrazlo2enju, koii-ie raztog,l Koji .jcpotcncijal KCP-a da obavlia radove odrTavanja.iavnih po\'rsiDa. te lole-li fCi, naptatir,ati Opt;ni
Pokupsko odrzaranje .iar n ih povriina ihoae Ii se sklopili ugovor s poduzetem ipo kojern cjeniku?
Koliko kosilicr opiina posicduje tc.jesmo li darovalijednrr kosilicu Nf Kupi i imanro li usovor o
daror anlrr .,1rma"

Bo2idar Skrinjrric, naaelnik: ..Jedna kosilica.je darovana nasem nogomctnom klubu. ona sc ne kniiZi
\iie kao sredsl\'ojer.ic otpisana, pokloniena jc. ir,,..- 1;,r.,Jarora jr k,,srlicc KGp u. poduzcae ima
ugovor sa opainoln 1e mu se plaia za obavl_jcne radovc odrialaniajavnih povriina.

Predsjedavajuaije zakljuiio rasprau i dao prijediog Odluke o clarovarr_ju pokrcffina na glasaDje.

ZAKLJLJaAK: Sa g glasova ..za. .iednoglasno je usvo.jen prijcrilog Odluke o dirc\aniLr
pokretnina.

Ad. 8. Aktualni sat

Mirko Bania. \'ijeanik: .,Kada ae nas !rria proraditi i u kojojje f'azi,l..

Bozidar Skrinjaria. naaelnik: ..Zatrazili smo ponude od privatnog \,rriaa DiDi i
Gorice tc razmatramo mosuanosti financiranja. potraijo sarri .luder pomoi
demografije. Planiramo mspis naljecaja. radi se o europslim 

-no\cima 
te

Ministarstuom znanosti naii rjesenje za finaociranje vrtida. Smatram da je 99
kenuti sa mdom vfti6a u rujnu ove godine.,,

Mirosla\' I ukinit. viietnik: ..lloie li bcnzinska postaja biti otvorcna? Molim da sc urede povriiDe uz
ceslu te da se trala malaeronr ukloni. .

Boiidar Skrinjarii. nadelnik. narodi da je zadnja infbnraciju kojom raspolaje u \,e7r or\,aranja
benzinske postaie njen poierak rada u mjcsecu kolo!ozu.

Nlilan Antolo\ii, vijeinik. navodi kako iDra infbrmaciiu da Davodi naaernika o otvaranju bcnzinrke
nisu toani. Izjavljuie da ugovor uopae nije polpisan vetje samo predana ponuda.

Nadalie, naaelnik Bo:idar Skrinjaria navodi da niie posao opline da prisili poduzehikc na oh,aranje
trgorina i bcnzinskc \ea samo da stvori infraslrukturu za rad ida on-kao natelnik ne moie uraziti u
poslo\,ne odnosc privatnc osobe.

Josip Mareko'ii. vijeanik:.,Pitanjc u veTi 
'odovoda 

u zaseok.r Mareko\iii i Skrbini. Mogu li dobiti
kakre inlbnnacije o tonre postoji ti mogu6nost za izgradnju vodo\oda u naledenim rasetiima s
obziron na to da su se gotovo svi mjestani purem pcticij; iziasnili da Zele prikliucenje rra larnr

Naaelnik Bo2ida. Skrinjarii izrazava pozirivno miSl.jelrje o izgradnji vodo!oda u navedenjm naseljima.
Na\'odi kako se suoia!amo sa problemonr stopiranja izgradiie vodo\oLla od strane VC Vodoopskrbe
ali da poduzima sve Sto.ic u Djegovoj moai kako bi sc taj problem ri.jeiio.

Ma(ira Popovdia. vi.jcdnica: ,. Moje pitanie je vezano uz rad naie roplaDc. S obzirom da je sad ,rea
pro!lo rnzdoblje prilagodbe rada i da.jc prva ekonomska godine iza nas nroiemo li dobiti infbr.nraciju
kakavje financijski rezullat nasc toplane. lakoder molin da mi se dostavi odsovor u \e7i rarnpe
postat,ljcn na prethodnoj sjednici s obzirom na drugo f,)srj\ iic ,r prtanlc ni,,Lrn doiilc odgoror.,.

vrtiia grada Velike
kod Ministarstva

demo zajedno sa
% sigurno da icmo

7



Boridar Skrirrjarii, naielnik:..Direktoru korrunalnog poduzcia biti 6e prenijeto pilanie tc ae dati

odllo\or. '

Predsjcdavajuci se zahvalio na paZlji i zakljudio sjednicu u 1 1:00 sati.

KLAS.,\: 021-05i I 8-01/04
LRBROJ: 218-22-l - l 8-4
Pokupsko.30.05.2018.

Zapisnidar:

///^l)r*'"'
Andrca Martinovic. mag.nov.
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